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Percentage of Operating Expenditure over Total Expenditure of R&D Centres # 

研發中心運作開支佔整體開支百分比 # 

 
 Operating 

expenditure for 
FY2006/07 

2006/07 年度 
運作開支 

R&D 
expenditure for 

FY2006/07 * 
2006/07 年度 
研發開支 

Total 
expenditure for 

FY2006/07 
2006/07 年度 

總開支 

Percentage of 
operating expenditure 
over total expenditure 
運作開支佔總開支 

百分比 

Nano and Advanced Materials Institute Limited 
納米及先進材料研發院有限公司  

$10.4 m $0 m @ 
 

$10.4 m 100% 

The Hong Kong Research Institute of Textiles and 
Apparel Limited 
香港紡織及成衣研發中心  

$5.7 m $0 m @ 
 

$5.7 m 100% 

Hong Kong R&D Centre for Logistics and Supply 
Chain Management Enabling Technologies Limited 
香港物流及供應鏈管理應用技術研發中心有限公司

$8.0 m $0 m @ $8.0 m 100% 

Automotive Parts and Accessory Systems R&D Centre 
Limited 
汽車零部件研究及發展中心有限公司  

$12.7 m $0 m @ $12.7 m 100% 

The Hong Kong Applied Science and Technology 
Research Institute Company Limited (ASTRI) 
香港應用科技研究院有限公司 (應科院 ) 

$105.6 m $141.6 m $247.2 m 43% 

# Figures are on individual Centre basis.  Further breakdown of the administrative cost on individual R&D project basis is not practical. 
有關數字以個別研發中心為單位而編製，以個別研發項目進一步細分有關行政成本的數字並不可行。  

* The figures refer to the actual expenditure incurred for the R&D projects in FY2006/07. 
有關數字為2006/07年度研發項目的實際開支。  

@ The R&D Centres (except ASTRI) were formally launched in April 2006.  The Centres were since engaged in finding accommodation, fitting out, recruiting staff, and at 
the same time refining their technology roadmaps, soliciting views and project proposals, project vetting until the first batch of projects were submitted to their respective 
Technology Committees and Boards for approval in late 2006/early 2007, after which there was lead time for negotiating agreement terms before a project could formally 
commence.  Therefore, except for the case of ASTRI, there has been no R&D expenditure for 2006/07 (i.e. the first year of operation) for all the R&D Centres. 
各研發中心(應科院除外)於二零零六年四月正式成立後，隨即忙於選擇和設置辦公室及招聘員工，同時亦須完善其科技發展大綱、徵求意見及項

目建議書，以及進行項目評審。各中心的首批項目建議書於二零零六年年底／二零零七年年初提交給其各自的科技委員會和董事局批核。而之

後亦需一段時間商討協議條款，項目才能正式開展。因此，除了應科院外，所有研發中心於二零零六／零七年度(即運作的首年)均沒有研發開支。 




